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Protokół Nr LIII / 18 

z LIII sesji Rady Miejskiej w Ropczycach w dniu 28 maja 2018 r. 

 

Prowadzący obrady (otwieranie i zamykanie dyskusji nad poszczególnymi punktami porządku 

obrad, udzielanie głosu, przeprowadzanie głosowań, ogłaszanie wyników głosowań, 

wykonywanie innych czynności składających się na prowadzenie obrad): Przewodniczący 

Rady Miejskiej – pan Józef Misiura. 

Czas trwania sesji: ok. 13.10 -15.10. 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Ropczycach, sala konferencyjna. 

Przebieg obrad, streszczenia przemówień i dyskusji: 

1. 

Przewodniczący Rady – Otworzył 53 sesję Rady Miejskiej w Ropczycach. Na podstawie listy 

obecności radnych stwierdził prawomocność obrad.  

2. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że zgodnie z paragrafem 54 Statutu Gminy głosowania 

będą odbywać się w sposób jawny przez podniesienie ręki. 

Poinformował, że do Przewodniczącego Rady wpłynął wniosek Burmistrza Ropczyc odnośnie 

punktu 5 dotyczący zmian dzisiejszego porządku: wprowadzenie projektu uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Samorządowi Województwa Podkarpackiego jako 

punkt 5.8 oraz autopoprawka do uchwały 5.5. Jednocześnie poinformował, że każdy radny 

otrzymał uchwałę składu orzekającego RIO w Rzeszowie w sprawie zaopiniowania wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ropczyc z tytułu wykonania 

budżetu za 2017 rok, wszystkie te materiały radni mają przed sobą. Poprosił burmistrza  

o uzupełnienie jego wniosku, jeżeli chodzi o wprowadzenie tego projektu uchwały.  

 

Burmistrz Ropczyc – pan Bolesław Bujak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Mam prośbę 

o zgodę na wprowadzenie do porządku obrad zgodnie z propozycją, którą przedłożył pan 

przewodniczący projektu 5.8. i autopoprawki do projekt uchwały 5.5.. Ta autopoprawka  

i ten projekt uchwały ze sobą się wiążą, dotyczą jednego tematu, podpisania umowy na 

zaprojektowanie odcinka chodnika o długości 450 - 500 metrów w centrum Łączek. Po jednej 

stronie centrum Łączek przy drodze wojewódzkiej jest chodnik, przy drugiej nie ma chodnika 

by mogło być tam przejście tak konieczne, niezbędne pomiędzy kościołem, cmentarzem, 

sklepami a nową budowaną przychodnią zdrowia, która będzie otwarta gdzieś na wakacjach 

konieczne jest wykonanie przejścia w poziomie ze znakami. By tak mogło być przepisy prawa 

mówią wyraźnie o tym, że musi być po drugiej stronie nawiązanie do chodnika. Ten chodnik 

też jest potrzebny z powodów bezpieczeństwa dla dzieci, młodzieży ale i dla osób starszych, 

które z różnych stron mogą przyjeżdżać do przychodni zdrowia i będą wysiadały. Byśmy mogli 

podpisać umowę uzgodnioną z projektantem o zaprojektowanie chodnika musimy podjąć 

uchwałę o przekazaniu pomocy rzeczowej dla właściciela i zarządcy drogi wojewódzkiej czyli 

dla sejmiku wojewódzkiego. Ten projekt będzie kosztował w granicach 15 000 zł, o tym mówi 

projekt 5.8.. Aby się znalazły pieniądze te proponowane ok. 15 000 zł  proponujemy 

autopoprawkę do zmiany kwoty podziału drugiej części środków wolnych czyli nadwyżki za 

ubiegły rok. Tam dzielimy kwotę chyba 430 000 zł i była propozycja, że ok. 190 000 zł pójdzie 

na punkty oświetleniowe, zmniejszamy to o 15 000 zł. Dlaczego? Dlatego, że ten projekt jest 

bardzo potrzebny. W momencie kiedy będzie uruchomiona ta przychodnia zobaczymy, że 

będzie duża presja mieszkańców, aby to przejście tam było. Wiem, że jeżeli my nie 

zaprojektujemy tego chodnika i w jakiś sposób nie pobudzimy właściciela drogi sejmik 

wojewódzki, zarząd dróg wojewódzkich by ten chodnik był wybudowany, być może będziemy 

musieli za niego w dużej części zapłacić albo w 100% to tego przejścia długo nie będzie ani w 

tym roku ani w przyszłym roku. Generalnie i tak nie obiecujemy panie radny  
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i panie sołtysie, że w tym roku to się uda ale w tym roku projekt z pozwoleniem i może wczesną 

wiosną wybudowanie chodnika i wtedy te pasy i znaki ale jeśli czegoś dzisiaj nie zrobimy to 

nie będziemy mieli prawa powiedzieć mieszkańcom, że uruchomiliśmy procedurę i my ten 

problem bezpieczeństwa ludzi rozwiążemy w jakimś tam czasie. To jest powód projektu i 

aneksu do poprzedniego projektu. Bardzo proszę o przyjęcie.  

 

Zmiany do porządku obrad zostały wprowadzone przy: za – 18 głosów, przeciw - 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad w całości został przyjęty przy: za – 18 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0. 

 

Porządek obrad:  

1.Otwarcie sesji.  

2.Ustalenie porządku obrad.  

3.Przyjęcie protokołu z 51 sesji.  

4.Zatwierdzenie wykonania budżetu 2017 roku – absolutorium:  

4.1.Zapoznanie się z:  

1)sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Ropczyce za 2017 rok,  

2)sprawozdaniem finansowym Gminy Ropczyce za 2017 rok,  

3)opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu,  

4)informacją o stanie mienia Gminy Ropczyce,  

5)stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ropczycach: wnioskiem w sprawie 

udzielenia absolutorium oraz opinią o wykonaniu budżetu,  

6)opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku w sprawie udzielenia 

absolutorium.  

4.2.Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy Ropczyce - za 2017 rok.  

4.3.Zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy Ropczyce za 2017 rok - głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Ropczyce za 

2017 rok.  

4.4.Głosowanie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ropczyc z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Ropczyce za 2017 rok.  

5.Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach:  

5.1.dopłaty do grup taryfowych odbiorców usług wodociągowo-kanalizacyjnych,  

5.2.zbycia nieruchomości położonej w Ropczycach,  

5.3.uchwalenia V. zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Ropczyce,  

5.4.zaciągnięcia zobowiązań w 2018 roku w zakresie wydatków inwestycyjnych na 2019 rok,  

5.5.zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2018 rok,  

5.6.zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2018 rok,  

5.7.zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ropczyce, 

5.8.udzielenia pomocy rzeczowej Samorządowi Województwa Podkarpackiego. 

6.Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

7.Interpelacje i zapytania.  

8.Zamknięcie sesji. 

3. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu z 51 sesji rady miejskiej.  

Uwagi nie zostały zgłoszone.  

Protokół z 51 sesji został przyjęty, przy: za – 18 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 


